

Regan's Suzuki Lyrics	Paroles des chansons Suzuki, par Regan
<p>Up Like a Rocketship Up like a rocketship Down like the rain Back and forth like a choo-choo train Round and round like a great big sun Land on your head just for fun! (Check your pinky and your thumb)</p>	<p>Pousse comme une violette Pousse comme une violette Tire comme un boeuf Un aller-retour en train Trace un cercle, comme le soleil Pour rire, atterris sur le nez! (Attention, p'tit doigt et pouce!)</p>
<p>Rest position song Rest position, feet in line Scroll in front, that's mighty fine Check your bridge 'cause it should be Peeking out at you and me Now it's time to take a bow 1, 2, 3, hippopotamus bow!</p>	<p>Chanson du repos Au repos, pieds alignés, Volute vers l'avant, parfait Attention au chevalet Il aimerait respirer! Le concert est terminé Nous pouvons tous saluer</p>
<p>I'm a Little Monkey I'm a little monkey Climbing up the ladder Climbing way up high to Pick a pink banana I'm a little monkey Climbing down the ladder Climbing way down low to Eat my pink banana</p>	<p>Je suis un petit singe Je suis un petit singe Je monte une grande ar-bre Je monte très très haut pour Cueillir une banane rose Je suis un petit singe Je descends une grande arbre Je descends en bas pour Manger ma banane rose</p>
<p>Twinkle, Twinkle Little Star Twinkle, twinkle little star, How I wonder what you are. Up above the world so high, Like a diamond in the sky, Twinkle, twinkle little star, How I wonder what you are. Variations A - Everybody Stop-bow B - Butter (shh) fly C - Run Daddy/Run Pony D - Alligator Alligator</p>	<p>À tous les petits enfants À tous les petits enfants Qui veulent jouer d'un instrument Si vous en voulez un bon Choisissez le violon Vous verrez c'est un ami Qui met d'la joie dans votre vie Variations - C. Létourneau A - Tout le monde, tire pousse B - Papi(ch)llon C - Cours papa/Cours poney D - Petit lapin</p>
<p>Lightly Row Lightly Row, lightly row, Up the violin we go. Not too fast and not too slow and Not too high and not too low. 1 2 3 4 5 step up, 1 2 3 4 5 step up, Not too fast and not too slow and Not too high and not too low.</p>	<p>En canot On pagaie, doucement Nous irons sur la rivière. Pas à gau-che, pas à droi-te ni Pas trop vi-te, pas trop lent. 1 2 3 4 5 ramons, 1 2 3 4 5 ramons, Pas à gau-che, pas à dro-ite ni Pas trop vi-te, pas trop lent.</p>

<p>Song of the Wind Fox has stolen goosy-gander bring her back to me! bring her back to me! If you don't I'll chase you up the golden apple tree- e-e, If you don't I'll chase you up the golden apple tree.</p>	<p>Souffler une bulle Je souffle et fais une bulle Que le vent l'emporte Que le vent l'emporte Si je ne peux l'attraper, mon petit chien le pourra- a-a Si je ne peux l'attraper, mon petit chien le fera</p>
<p>Go Tell Aunt Rhody Go tell Aunt Rhody, I like ice cream cones. Go tell Aunt Rhody, I like mint-chip best. Where can I find some? I've looked everywhere! Where can I find some? Please tell me! Go tell Aunt Rhody, I like ice cream cones. Go tell Aunt Rhody, I like mint-chip best.</p>	<p>Dis le à tante Berthe Dis le à tante Berthe, j'aime la crème glacée Dis le à tante Berthe, j'aime mieux les jujubes Où sont-ils cachés? Je vais les trouver! Où sont-ils cachés? Dis le moi! Dis le à tante Berthe, j'aime la crème glacée Dis le à tante Berthe, j'aime mieux les jujubes</p>
<p>O Come, Little Children O come, little children, O come, one and all. All join hands together, Both big ones and small. For peace in our lifetime, We offer this plea, For people together, For you and for me.</p>	<p>Venez tous les amis Venez tous les amis, Venez, venez tous. Allons faisons la ronde, Tenez vous bien, Dansons pour l'amitié. À tous ceux que j'aime. Je vous offre la paix, Venez, venez tous.</p>
<p>May Song Spring is here, the robins are near, Listen to their singing. Let's get smoked meat, down on the main. Let's go play in Parc Lafontaine, Spring is here, the robins are near, Listen to their singing.</p>	<p>Chanson du printemps Sur de grands voiliers au printemps Les outardes arrivent Sur le vent elles glissent en chantant El-les nous saluent en passant Sur de grands voiliers au printemps Les outardes arrivent – C. Létourneau</p>
<p>Long Long Ago Long long ago in a land far away, There was a man, his name was Dan. He had a bird and a cat and a dog. They loved to run and to play. They loved old Dan, oh yeah, he loved them too. They loved old Dan, oh yeah, he loved them too. He had a bird and a cat and a dog. They loved to run and to play.</p>	<p>En Écosse Dans la campagne au doux coeur de l'Écosse L'herbe est si tendre, l'herbe est si tendre Dans la campagne au doux coeur de l'Écosse Tous les moutons sont bergers Car ils gambadent jusque dans le-e ciel Car ils gambadent jusque dans le-e ciel Dans la campagne au doux coeur de l'Écosse Tous les moutons sont bergers - C. Létourneau</p>